
PROTOKÓŁ NR 30/2020

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego, które odbyło się 

w dniu 14 maja 2020 roku.

Posiedzenie trwało od godz. 1200 do godz. 1320

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Marcinkiewicz Andrzej - przewodniczący komisji,

2. Kuśkowska Helena - członek komisji,

3. Kłębek Krzysztof - członek komisji,

4. Rasiński Tomasz - członek komisji,

5. Bielecki Kamil - członek komisji,

6. Rosa Andrzej - członek komisji,

7. Piotr Bereda - członek komisji, 

oraz:

• Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka,

• Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,

• Jacek Jeziorski -  Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,

• Ireneusz Zieliński -  Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,

• Rafał Roguski,

• Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Wołominie bryg. Andrzej 

Wysocki,

• Naczelnik Wydziału Kwatermistrzowskiego Komendant Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Wołominie młodszy aspirant Piotr Łukasik.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad.l Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Andrzej Marcinkiewicz, powitał zebranych 

i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia,

2. Zakup samochodu dla Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Zaścieniach.

3. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 rok.

4. Sprawy bieżące,

5. Zakończenie posiedzenia.



Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku obrad.

Ad. 2 Zakup samochodu dla Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Zaścieniach

Na posiedzeniu Komisji pojawili się panowie: Komendant Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Wołominie i Naczelnik Wydziału Kwatermistrzowskiego

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Wołominie

Panowie poinformowali o maksymalnej łącznej kwocie jaką możemy uzyskać z dofinansowania 

ze środków narodowego i wojewódzkiego funduszu ochrony środowiska i ubezpieczenia , która 

wynosi 760 tyś. zł.

Pan Wójt Radosław Korzeniewski poinformował, że zostaliśmy wpisani na listę na zakup 

średniego wozu bojowego.

Komisja jednogłośnie wnioskuje o podtrzymanie środków w budżecie gminy 300 tyś. na 

zakup nowego samochodu strażackiego dla jednostki OSP Zaścienie.

Ad. 3 Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 rok.

Pan Jacek Jeziorski Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrówce 

przedstawił szczegółowo „Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2019 rok”.

Przedmiotowe sprawozdanie stanowi załącznik nr 1.

Ad. 4 Sprawy bieżące.

Pan Rafał Roguski przedstawił komisji informację o możliwości modernizacji oświetlenia 

drogowego na terenie Gminy Dąbrówka w miejscowości Wszebory, Karolew przez firmę 

modernizującą oświetlenie. Łączna ilość lamp do wymiany wynosi 30 sztuk. Łączna kwota 

wymiany lamp wynosi ok. 41 tyś. zł. Firma w ramach modernizacji wymieni lampy, 

natomiast po stronie urzędu będzie należał tylko zakup materiału.

Kolejnym tematem, którym zajęła się komisja dotyczył przewozu mieszkańców. Informacji 

udzielił pan Ireneusz Zieliński. Linie autobusowe na terenie naszej gminy na trasie do 

Warszawy są obsługiwane przez prywatnych przewoźników, a organizatorem transportu 

publicznego jest Urząd Marszałkowski w Warszawie. Gmina Dąbrówka nie ma 

bezpośredniego wpływu na ilość wykonywanych kursów i ich jakość. Po ogłoszeniu stanu 

pandemii przewoźnicy jednostronnie nie informując Urzędu Gminy zawiesili kursowanie 

autobusów. Władze gminy cały czas prowadziły rozmowy o przywróceniu chociaż 

ograniczonego kursowania autobusów linii Kuligów -  Warszawa. Przewoźnicy przedstawiali



argumenty o nieopłacalności wznowienia komunikacji w sytuacji gdy nieczynne są szkoły i 

wielu mieszkańców naszej gminy pracuje w domu. Dopiero po ogłoszeniu przez premiera 

tzw. „odmrażania gospodarki” rozmowy ze Stowarzyszeniem Prywatna Komunikacja 

Autobusowa w Radzyminie doprowadziły do wznowienia od 7 maja kursowania autobusów 

linii Kuligów -  Warszawa, na razie w ograniczonym zakresie, ale z perspektywą zwiększenia 

częstotliwości w miarę potrzeb pasażerów. Także firma STALKO ogłosiła przywrócenie 

niektórych zawieszonych kursów linii Czarnów Warszawa i Lasków Warszawa od 11 maja.

Następny temat posiedzenia dotyczył bezpieczeństwa dróg na terenie Gminy Dąbrówka.

W ramach funduszu sołeckiego zostanie ogłoszone postępowanie na zakup kruszyw do 

bieżącego utrzymania dróg gruntowych. Koszty utrzymania dróg zostaną pokryte wyłącznie 

z funduszu sołeckiego.

Ad. § Zakończenie posiedzenia.

Następnie Przewodniczący Komisji -  Andrzej Marcinkiewicz, mając na uwadze brak 

chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 

posiedzeniu, zakończył posiedzenie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.
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